
 

 

  
                Ethan 
9 1/4" Flush Mount Light  

052-1165-8 
READ AND SAVE THESE INSTALLATION INSTRUCTIONS 

TOOLS AND MATERIALS REQUIRED 
 Flat--head screwdriver.   
 Adjustable wrench .  
 Stepladder. 
 Wire cutters.  
 Wiring supplies, as required by the electrical code.  

Safety Precaution: All electrical connections must be in compliance with local codes and ordinances, or the National Electrical Code. If you 
are not familiar with proper methods for installing electrical wiring, have the fixture installed by a licensed electrician. 

WARNING: In Québec, this product must be installed by a qualified electrician. 

GENERAL 
1. For best results, read these instructions carefully and review the diagrams thoroughly before installation.  
2. This fixture is designed to be mounted to a 4 x 4 x 2 1/8" (10 x 10 x 5.4 cm) metal outlet box, which must be supported directly by the 

building structure.  
3. Before beginning the installation, disconnect the power by turning off the circuit breaker or removing the fuse at the fuse box. Turning 

off the light switch is not sufficient to prevent electric shock.  

NOTE: The important safeguards and instructions that appear in this manual are not intended to cover all possible conditions and
situations that may occur. Use common sense, caution, and care when installing and operating this fixture.  

UNPACKING THE FIXTURE 
The package should contain the following parts: 
 Mounting hardware package. 
 Shade. 

  Fixture assembly. 

INSTALLATION INSTRUCTIONS (See Fig. 1) 

This For LivingTM product carries a one (1) year warranty against defects in workmanship and materials. Trileaf Distribution agrees to replace 
the defective product free of charge within the stated warranty period, when returned by the original purchaser with proof of purchase. This 
product is not guaranteed against wear or breakage due to misuse and/or abuse. 

1.     In order to prevent possible injury from electric shock, disconnect the power at the main fuse box or circuit breaker box before installing 
        the fixture. 
2.     Remove all parts and packaging from the carton.
3.     Tighten the mounting screws several full turns into the mounting holes in the mounting bracket (to be fully tightened later).
4.     Fasten mounting bracket to the ceiling outlet box using two outlet box screws. 
5.     Strip 3/4" (19 mm) of insulation from wire ends. Twist stripped ends together with pliers, black to black (power) and white to white (neutral).
6.     Attach wire connectors. Tape wire connectors  and wires together.
7.     Attach grounding wire from the supply circuit to the mounting bracket using the green screw provided.
8.     Place the ceiling plate over the outlet box. Allow mounting screws to protrude through the holes. Tighten decorative nuts to secure ceiling 
        plate.
9.     Install light bulbs.
10.   Place the glass shade firmly with the cap against the bottom of ceiling plate. Turn the screws on the side of ceiling fixture (pan) to tighten.
ELECTRICAL CONNECTIONS 
Cut any excess wire, leaving 6” (15 cm) for electrical connections. Split the wires into two separate leads. Connect the half of the SPT cord 
that has the ribbed surface to the white wire from the supply circuit. Connect the smooth half of the SPT cord, which contains markings, to 
the black wire from the supply circuit. Connect the bare copper wire to the grounding conductor from the supply circuit. Use cUL-listed wire 
connectors that are suitable for the size, type, and number of conductors. Be careful to avoid leaving loose strands of wire or loose 
connections. Secure the wire connectors using cUL-listed electrical tape.  

Made in China 
Imported by
Trileaf Distribution Trifeuil Toronto, Canada M4S 2B8 
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Luminaire affleurant de 9 1/4 po Ethan 
 

052-1165-8
 LISEZ ET CONSERVEZ CES CONSIGNES D’INSTALLATION 

OUTILS ET MATÉRIEL NÉCESSAIRES 

T.....

ournevis à tête plate. 
 Clé à molette.  
 Escabeau. 
 Coupe-fil
Fournitures électriques prescrites par le Code de l'électricité

Précautions en matière de sécurité : Tous les branchements électriques doivent être conformes aux codes et ordonnances locaux ou bien 
au Code canadien de l'électricité. Si vous ne connaissez pas bien les méthodes correctes d'installation du câblage électrique,demandez à 
un électricien agréé de procéder à l'installation du luminaire.

MISE EN GARDE : Au Québec, ce produit doit être installé par un électricien qualifié.

GÉNÉRALITÉS
1.     Pour obtenir les meilleurs résultats possibles, lisez attentivement ces instructions. Étudiez soigneusement les schémas avant de 
        commencer l'installation. 
2.     Ce luminaire est conçu pour un montage sur une boîte de sortie en métal, d'un diamètre de 10 cm x 10 cm x 5,4 cm (4 po x 4 po x 2 
        1/8 po), qui doit s'appuyer directement sur la structure du bâtiment. 
3.     Avant de commencer l'installation, coupez l'alimentation électrique en éteignant le disjoncteur ou en retirant le fusible Couper le courant 
        à l’aide de l’interrupteur n’est pas suffisant pour empêcher les chocs électriques.

REMARQUE : Les mesures de protection et les instructions importantes qui figurent dans ce manuel ne visent pas à couvrir toutes les conditions 
et situations possibles. Faites preuve de bon sens, de prudence et de soin quand vous installez ce luminaire et quand vous vous en servez. 

DÉBALLER LE LUMINAIRE
Voici ce que doit contenir le paquet :
• Ensemble de quincaillerie nécessaire au montage.
• Abat-jour.
• Luminaire.

INSTRUCTIONS POUR L'INSTALLATION (voir la Fig. 1)

1.     En vue de prévenir des blessures possibles à la suite d'un choc électrique, coupez l'alimentation électrique au tableau de distribution 
        à fusibles ou disjoncteurs avant d'installer le luminaire. 
2.     Retirez toutes les pièces et tout l'emballage qui se trouvent dans le carton.
3.     Serrez les vis de montage, en tournant plusieurs fois, pour les faire rentrer dans les trous de montage de la plaque de fixation (vous 
        les serrerez solidement plus tard).
4.     Fixez la plaque de fixation sur la boîte de sortie, en vous servant des deux vis de la boîte de sortie. 
5.     Dénudez l'isolation du câble sur 19 mm (3/4 po) aux deux extrémités du câble. À l'aide d'une pince, tordez les extrémités dénudées 
        pour les relier ensemble. Le fil blanc noir être relié au fil noir (électrifié) et le fil blanc doit être relié au fil blanc (neutre).
6.     Attachez les capuchons de connexion. À l'aide de ruban électrique, reliez les capuchons et les fil.
7.     Attachez le fil de mise à la terre provenant du circuit d'alimentation à la plaque de fixation, en vous servant de la vis verte fournie.
8.     Placez le luminaire par-dessus la boîte de sortie. Laissez les vis de montage sortir à travers les trous. Serrez les écrous 
        décoratifs pour fixer le luminaire.
9.     Installez les ampoules .
10.   Placez fermement l'abat-jour en verre, en mettant le capuchon contre le bas du luminaire. Serrez les vis au bord du luminaire.

RACCORDEMENTS ÉLECTRIQUES
Coupez le surplus de câble électrique, en laissant 15 cm (6 po) en prévision des branchements électriques. Divisez les fils en deux fils 
séparés. Reliez la moitié du cordon SPT (surface rainurée) au fil blanc provenant du circuit d'alimentation électrique. Reliez la moitié lisse 
du cordon SPT (comportant des marques) au fil noir provenant du circuit d'alimentation électrique. Reliez le fil en cuivre nu au conducteur 
de mise à la terre provenant du circuit d'alimentation. Servez-vous de capuchons de connexion aux normes UL canadiennes, adaptés aux 
dimensions, au type et au nombre de conducteurs. Faites attention de ne laisser aucun fil libre et aucun branchement faible. Bloquez les 
capuchons de connexion à l'aide de ruban adhésif.
 
Cet article For Living comprend une garantie d'un (1) an contre les défauts de fabrication et de matériaux. Distribution Trifeuil consent à 
remplacer l’article défectueux sans frais au cours de la période de garantie convenue lorsque l’article, accompagné de la preuve d’achat, 
est retourné par l’acquéreur initial. Exclusion : usure ou bris causés par un usage abusif ou inapproprié.

Fabriqué en Chine
Importé par
Trileaf Distribution Trifeuil Toronto, Canada M4S 2B8
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